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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑ 10.10.2013 
 
 
Συνεδρία: 16/10.10.2013 
 
Στην Αθήνα σήμερα Πέμπτη 10 Οκτωβρίου 2013 και ώρα 15:00, μετά από Πρόσκληση της 
Αναπληρώτριας Προέδρου του Συμβουλίου του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών με αριθ. πρωτ. 
7708/08.10.2013 συνήλθε στο Αμφιθέατρο της Βιβλιοθήκης και του Κέντρου Πληροφόρησης του 
Γ.Π.Α. (Βόρεια Πλευρά του Γ.Π.Α ) το Συμβούλιο του Γ.Π.Α. που συγκροτήθηκε σε σώμα με βάση την 
με αριθμό Φ.120.61/7/11484/Β2/28.01.2013 Υπουργική Απόφαση που δημοσιεύθηκε στο με αριθ. 
37/01.02.2013 ΦΕΚ τ.Υ.Ο.Δ.Δ. 
 
Στη Συνεδρίαση κλήθηκαν και παρέστησαν νόμιμα οι παρακάτω: 
 

1. Ιωάννης Σοφός, Εξωτερικό μέλος, Πρόεδρος του Συμβουλίου (απών). 
2. ‘Εφη Τσακαλίδου, Καθηγήτρια, Αναπληρώτρια Πρόεδρος (Προεδρεύουσα). 
3. Χρήστος Αποστολόπουλος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου (απών). 
4. Ιωάννης Βαλιάντζας, Καθηγητής. 
5. Γεώργιος Βούτσινος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
6. Ρόδιος Γαμβρός, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
7. Κωνσταντίνος Γιαλούρης, Αναπληρωτής Καθηγητής. 
8. Νικόλαος Δαλέζιος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
9. Ελευθέριος Δροσινός, Αναπληρωτής Καθηγητής (απών). 
10. Ελένη Μήλιου, Αναπληρώτρια Καθηγήτρια (απούσα). 
11. Δημήτριος Μπουράνης, Καθηγητής. 
12. Παύλος Δ. Πέζαρος, Εξωτερικό μέλος του Συμβουλίου. 
13. Δημήτριος Σάββας, Αναπληρωτής Καθηγητής (απών). 
14. Πολυδεύκης Χατζόπουλος, Καθηγητής. 

 
Κλήθηκε επίσης και παρέστη ο Αναπληρωτής Πρύτανη-Αντιπρύτανης Οικονομικών, 
Προγραμματισμού & Ανάπτυξης Καθ. Γ. Παπαδάκης προκειμένου να δοθούν διευκρινίσεις στο 
θέμα της Ημερήσιας Διάταξης «3η Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του ΓΠΑ». 
 
Επίσης παρέστησαν στην αρχή της Συνεδρίασης οι κ. κ. Ηλίας Γεράκος, Προϊστάμενος της Δ/νσης 
Οικονομικού του ΓΠΑ, Μιχαήλ Σούλης, Προϊστάμενος του Τμήματος Γ΄ Προμηθειών της Δ/νσης 
Οικονομικού του ΓΠΑ και Μαντώ Αριστοπούλου, Αναπληρώτρια Προϊσταμένη του Τμήματος Β΄ 
Προγραμματισμού και Μελετών, Τεχνική Υπηρεσία του ΓΠΑ προκειμένου να δοθούν διευκρινίσεις 
στο θέμα της Ημερήσιας Διάταξης «3η Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του 
ΓΠΑ» και έπειτα αποχώρησαν. 
 
Κλήθηκαν επίσης αλλά δεν παρέστησαν ο Πρύτανης Καθ. Κ. Φεγγερός, η Σοφία Λένη, Αναπληρώτρια 
Προϊσταμένη του Τμήματος Α΄ Προγραμματισμού και Μελετών, Τεχνική Υπηρεσία του ΓΠΑ, η Μαρία 
Γκούφα, Εκπρόσωπος των μελών ΕΤΕΠ και η Μαρία Γεωργιάδου, Αναπληρώτρια Εκπρόσωπος των 
μελών ΕΤΕΠ. 
 
Στη Συνεδρίαση παρέστη ως Γραμματέας του Συμβουλίου η κ. Αγγελική Ματσούκη, Υπάλληλος 
κλάδου ΠΕ Διοικητικού-Οικονομικού του Γ.Π.Α., Γραμματέας του Συμβουλίου, σύμφωνα με την με 
αριθ. πρωτ. 2649/04.04.2013 απόφαση του Πρύτανη κ. Κ. Φεγγερού. 
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 

1. Πρακτικά Συνεδρίασης 15 Συμβουλίου ΓΠΑ (11.09.2013) 
2. 3η Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του ΓΠΑ 
3. Ανασυγκρότηση της Μονάδας Διασφάλισης της Ποιότητας (ΜΟΔΙΠ) του ΓΠΑ 
4. Χάραξη Στρατηγικής Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία και την Οικονομία 
5. Οργανισμός και Εσωτερικός Κανονισμός 
6. Ν.Π.Ι.Δ. - ΕΛΚΕ - Εταιρεία Αξιοποίησης και Διαχείρισης Περιουσίας του ΓΠΑ ΑΕ (ΕΑΔΠ/ΓΠΑ 

ΑΕ) 
7. 2η Συνάντηση ΓΓΕΤ (Οκτώβριος 2013) & 1ο Ελληνοκαναδικό Φόρουμ (Σεπτέμβριος 2013) 
8. Διάφορα 
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
 
Αναφέρθηκαν από την κ. Τσακαλίδου, Αναπληρώτρια Πρόεδρο και Προεδρεύουσα της Συνεδρίασης, 
τα παρακάτω θέματα: 
 

1. Ηλεκτρονικά μηνύματα Μελών του Συμβουλίου και ενσωμάτωση στη λίστα τους της 
ηλεκτρονικής διεύθυνση της κ. Ματσούκη (Γραμματέα του Συμβουλίου) 

 
Η κ. Τσακαλίδου παρακάλεσε τα Μέλη του Συμβουλίου στην ηλεκτρονική επικοινωνία μεταξύ των 
Μελών να περιλαμβάνουν και τη Γραμματέα του Συμβουλίου κ. Ματσούκη ώστε το υλικό να 
καταχωρείται στα αρχεία του Συμβουλίου. 
 

2. 3η Συνάντηση των Προέδρων και Αναπληρωτών Προέδρων των Συμβουλίων των ΑΕΙ 
 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για την 3η Συνάντηση των Προέδρων και 
Αναπληρωτών Προέδρων των Συμβουλίων των ΑΕΙ, η οποία διοργανώνεται από το Εθνικό και 
Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο Αθηνών και θα λάβει χώρα στην Αθήνα το Σάββατο 19.10.2013 σε 
αίθουσα του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων.  Το Συμβούλιο του ΓΠΑ θα εκπροσωπήσουν 
η κ. Τσακαλίδου, ο κ. Αποστολόπουλος, ο κ. Δροσινός και ο κ. Σάββας.  Τα προς συζήτηση θέματα 
της Συνάντησης θα είναι ο Οργανισμός και ο Εσωτερικός Κανονισμός των Ιδρυμάτων, η δημιουργία 
του Ν.Π.Ι.Δ. κατά το Νόμο, οι αρμοδιότητες των Συμβουλίων και οι σχέσεις με τα άλλα όργανα της 
Διοίκησης, οι διαδικασίες εκλογής των Κοσμητόρων και του Πρύτανη, η διαδικασία και τα κριτήρια 
έγκρισης των οικονομικών απολογισμών και προϋπολογισμών των Πανεπιστημίων, η υλοποίηση της 
Παραγράφου 12 του Άρθρου 8 του Ν. 4009/2011 και η αντιμετώπιση προβλημάτων κάλυψης 
δαπανών μετακινήσεων των εξωτερικών Μελών των Συμβουλίων, η κινητικότητα-διαθεσιμότητα 
του Διοικητικού Προσωπικού των ΑΕΙ, καθώς και προτάσεις από τους συμμετέχοντες. 
 

3. Συνάντηση με Κοσμήτορες και Προέδρους των Τμημάτων του ΓΠΑ 
 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για τη συνάντηση της 17.09.2013 που 
πραγματοποίησε με τους Κοσμήτορες και τους Προέδρους των Τμημάτων του ΓΠΑ και τη συζήτηση 
που έγινε για τη μετακίνηση μελών ΔΕΠ του πρώην Τμήματος Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας στο 
Τμήμα Επιστήμης Φυτικής Παραγωγής με βάση το 1699/10.07.2013 ΦΕΚ.  Ειδικότερα, η κ. 
Τσακαλίδου ανέφερε ότι ο Πρύτανης την ενημέρωσε - έπειτα από τη δική της συνάντηση με τους 
Κοσμήτορες και τους Προέδρους των Τμημάτων του ΓΠΑ - ότι ο ίδιος ζήτησε από το ΥΠΑΙΘ σχετική 
νομοθετική ρύθμιση που να δίνει οριστική λύση στο θέμα.  Επίσης, η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα 
μέλη του Συμβουλίου για τη συζήτηση με τους Κοσμήτορες και τους Προέδρους σε ό,τι αφορά στη 
Χάραξη Στρατηγικής του Ιδρύματος και τους ζήτησε να υποβάλουν την πρόταση του Τμήματός τους 
για τη Χάραξη Στρατηγικής.  Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε ότι θα προγραμματιστεί και συνάντηση με 
τους Κοσμήτορες και τους Προέδρους των Τμημάτων με την Ολομέλεια του Συμβουλίου. 
 

4. Βιογραφικά σημειώματα μελών του Συμβουλίου του ΓΠΑ στην αγγλική γλώσσα 
 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου ότι τα βιογραφικά σημειώματα στην αγγλική 
γλώσσα όλων των μελών του Συμβουλίου έχουν αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του Πανεπιστημίου 
(στο Ελληνικό και Αγγλικό site) και αυτό βελτιώνει την εξωτερική εικόνα του Συμβουλίου.  
Υπολείπονται ακόμη να αναρτηθούν, μόλις τα προσκομίσουν, τα βιογραφικά των κ.κ. Γιαλούρη και 
Δροσινού. 
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5. Συνάντηση με τον Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συλλόγων Επαγγελματιών 
Γεωπόνων (ΠΟΣΕΓ) κ. Ευθύμιο Ιακωβάκη και τον Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Συλλόγων Γεωπόνων (ΠΟΣΓ) κ. Γεώργιο Παπανικολάου 

 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για τη συνάντηση που πραγματοποίησε 

στις 03.10.2013 με τον κ. Ιακωβάκη, Πρόεδρο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συλλόγων 
Επαγγελματιών Γεωπόνων (ΠΟΣΕΓ) και τον κ. Παπανικολάου, Πρόεδρο της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Συλλόγων Γεωπόνων (ΠΟΣΓ), παρουσία του κ. Μπουράνη.  Τα θέματα προς συζήτηση 
ήταν η αλλαγή της δομής του ΓΠΑ, δηλαδή οι Σχολές, ο νέος τύπος πτυχίων που θα δίνει το 
Πανεπιστήμιο και τα επαγγελματικά δικαιώματα των αποφοίτων που θα απορρέουν από αυτά τα 
καινούρια πτυχία.  Η κ. Τσακαλίδου τους ζήτησε να υποβάλουν τις προτάσεις τους γραπτά προς το 
Συμβούλιο για να συζητηθούν σε επόμενη Συνεδρίαση. 

Ο κ. Μπουράνης ανέφερε ότι οι δύο εκπρόσωποι των Ομοσπονδιών των Γεωπόνων εκφράζουν 
το επάγγελμα του Γεωπόνου και πρότεινε να έρθουν οι κ.κ. Παπανικολάου και Ιακωβάκης στο 
Συμβούλιο να εκφράσουν τις ανησυχίες τους, διότι το Συμβούλιο οφείλει να γνωρίζει όλα τα 
προβλήματα σχετικά με το επάγγελμα του Γεωπόνου, αφού το Πανεπιστήμιο ονομάζεται Γεωπονικό 
Πανεπιστήμιο Αθηνών και πρωτίστως παράγει Γεωπόνους. 
 

6. Επίσκεψη στο κτήμα των Σπάτων του ΓΠΑ με τον κ. Αποστολόπουλο 
 

Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για την επίσκεψη στο κτήμα των Σπάτων 
που πραγματοποίησε με τον κ. Αποστολόπουλο (Συντονιστής της Ομάδας των Οικονομικών & 
Ν.Π.Ι.Δ.), προκειμένου να έχουν μια αρχική εικόνα για την περιουσία του Πανεπιστημίου, η οποία 
σύμφωνα με το Νόμο θα ενταχθεί στο νέο Ν.Π.Ι.Δ..  Λαμβάνοντας υπ’ όψιν τις πληροφορίες που 
πήραμε από την Εταιρεία και την κατάσταση στην οποία βρίσκεται το κτήμα των Σπάτων ο κ. 
Αποστολόπουλος πρότεινε να αναζητηθεί εξωδικαστική λύση με το μισθωτή.  Η κ. Τσακαλίδου 
ανέφερε πως μια συνάντηση με τους Αναπληρωτές Πρύτανη κ.κ. Παπλωματά και Παπαδάκη για την 
περιουσία του Πανεπιστημίου κρίνεται πολύ σημαντική, προκειμένου να συμφωνήσουν στην 
πολιτική που θα ακολουθήσουν, ώστε η περιουσία του ΓΠΑ να αξιοποιηθεί κατά το καλύτερο 
δυνατό.   

Ο Αναπληρωτής Πρύτανη κ. Παπαδάκης ανέφερε πως η καλύτερη λύση είναι μια εξωδικαστική 
επίλυση του προβλήματος και αυτό θα πρέπει να επιδιωχθεί γιατί τα δικαστήρια και τα 
ασφαλιστικά μέτρα που έχουν μέχρι σήμερα πραγματοποιηθεί από την Εταιρεία Αξιοποίησης και 
Διαχείρισης Περιουσίας του ΓΠΑ Α.Ε. έχουν αποδειχθεί αναποτελεσματικά ως μέτρα. 

 
7. Παζάρι έξω από τους χώρους του ΓΠΑ 

 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για το παζάρι που πραγματοποιείται έξω 

από τους χώρους του Πανεπιστημίου, κατά μήκος της Ιερά Οδού τα Σαββατοκύριακα και για την 
άσχημη όψη που προσδίδουν αυτές οι εικόνες στο Πανεπιστήμιο, ιδιαίτερα όταν υπάρχει 
εκδήλωση, π.χ. Συνέδριο, στο Πανεπιστήμιο το ίδιο διάστημα.  Αποφασίσθηκε να επικοινωνήσει η κ. 
Τσακαλίδου με τον κ. Πρύτανη, προκειμένου να εξευρεθεί από κοινού λύση του ζητήματος. 

Η κ. Αριστοπούλου ενημέρωσε πως ο κ. Πρύτανης είχε μια επικοινωνία με τον Δήμαρχο της 
Αθήνας κ. Καμίνη για αυτό το θέμα και αναμένεται η επίλυσή του. 

 
8. Συνάντηση με τον Υπουργό Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας κ. Κωστή Χατζηδάκη 

 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για τη συνάντηση που πραγματοποίησε 

στις 02.10.2013 με τον Υπουργό Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας κ. Κωστή Χατζηδάκη στο 
γραφείο του.  Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως έχει ήδη ενημερώσει τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. 
Παπαδάκη για το θέμα αυτό, το οποίο θα συζητηθεί αναλυτικότερα στο Θέμα 4 περί της 
Στρατηγικής Ανάπτυξης. 
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9. Έγγραφο του Νομικού Συμβούλου κ. Γραμματικού για το ερώτημα σχετικά με το Ειδικό 

Ταμείο του ΓΠΑ 
 

Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για το απαντητικό έγγραφο που έλαβε - με 
μεγάλη καθυστέρηση (τέσσερις μήνες μετά την υποβολή του ερωτήματος) - από το Νομικό 
Σύμβουλο κ. Γραμματικό για το θέμα του Ειδικού Ταμείου.  Ο κ. Γραμματικός σε τηλεφωνική 
επικοινωνία που είχε με την κ. Τσακαλίδου – μια εβδομάδα πριν αποστείλει το απαντητικό έγγραφο 
- είχε αναφέρει πως το ερώτημα είναι δύσκολο να απαντηθεί και σκοπεύει να το παραπέμψει σε 
Τμήμα του Νομικού Συμβουλίου του Κράτους.  Προφανώς άλλαξε γνώμη και τελικά απάντησε με το 
με αριθ. πρωτ. 4780/08.10.2013 έγγραφο, σύμφωνα με το οποίο το γραφείο του Νομικού 
Συμβούλου αδυνατεί να αποφανθεί σχετικά με το ερώτημα, δεδομένου ότι δεν παρέχεται 
λεπτομερής καταγραφή και εξιστόρηση των πραγματικών περιστατικών της υπόθεσης.  Η κ. 
Τσακαλίδου υπενθύμισε στα μέλη ότι το ίδιο ερώτημα έχει υποβληθεί ταυτόχρονα και στο 
Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων.  Από την πλευρά του Υ.ΠΑΙ.Θ. της τηλεφώνησαν (κ. 
Σταμούλης) από το Υπουργείο την ίδια ημέρα που μίλησε με τον κ. Γραμματικό, ρωτώντας ποια 
απάντηση θέλει το Συμβούλιο στο ερώτημα για το Ειδικό Ταμείο.  Η κ. Τσακαλίδου ζήτησε από το 
Υπουργείο Παιδείας να απαντήσουν στο ερώτημα που τους έχει κατατεθεί εγγράφως από το 
Συμβούλιο.  Από το Υπουργείο Παιδείας ανέφεραν πως θα ασχοληθούν με το θέμα του Ειδικού 
Ταμείου και θα απαντήσουν. 
 

10. Ιστότοπος του νέου Τμήματος Βιοτεχνολογίας και επιστολή προς τον Πρύτανη (θέματα προς 
συζήτηση στην Ημερήσια Διάταξη των Συνεδριάσεων του Συμβουλίου) 

 
Ο κ. Μπουράνης έφερε προς γνώση ενώπιον του Συμβουλίου δύο κείμενα σχετικά με (α) τον 

ιστότοπο του νέου Τμήματος Βιοτεχνολογίας και (β) την επιστολή της Αναπληρώτριας Προέδρου 
(αριθ. πρωτ. 7152/23.09.2013) προς τον κ. Πρύτανη σχετικά με τη διαδικασία μετακίνησης μελών 
του πρώην Τμήματος Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας προς το Τμήμα Επιστήμης Φυτικής Παραγωγής. 
(τα δύο κείμενα επισυνάπτονται). 

Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως το ζήτημα της ιστοσελίδας του Τμήματος είναι πολύ σημαντικό, 
δεδομένου ότι η ιστοσελίδα ως εργαλείο προβολής ενός Τμήματος έχει βαρύνουσα σημασία.  
Δυστυχώς αυτά που εμφανίζονται στις ιστοσελίδες των Τμημάτων ή και του Πανεπιστημίου σε 
πολλές περιπτώσεις δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα και ότι με τη συνεργασία του 
Τμήματος Δικτύων-Διαδικτύου το θέμα μπορεί να διορθωθεί άμεσα.  Στη συνέχεια και όσον αφορά 
το δεύτερο σημείο η κ. Τσακαλίδου επισήμανε πως θέματα αυτονόητα μπορούν να προωθούνται 
προς άμεση διεκπεραίωση, χωρίς να έχει προηγηθεί η συζήτησή τους στις Συνεδριάσεις του 
Συμβουλίου, γιατί αυτό αποσκοπεί στην ταχύτερη ολοκλήρωση των διαδικασιών που το Συμβούλιο 
προσπαθεί να προωθήσει.  Η κ. Τσακαλίδου πιστεύει πως αν στο συγκεκριμένο θέμα είχε προηγηθεί 
συζήτηση σε Συνεδρίαση, η συναίνεση όλων των μελών του Συμβουλίου θα ήταν δεδομένη και το 
Συμβούλιο θα είχε λάβει την ίδια απόφαση. 

Ο κ. Χατζόπουλος ανέφερε ως προς το ζήτημα του ιστότοπου ότι αυτό μπορεί να λυθεί άμεσα 
με την παρέμβαση τόσο του Τμήματος, όσο και της Κοσμητείας, καθώς τώρα με τη νέα διαμόρφωση 
των Τμημάτων, αυτά ανήκουν σε Σχολές και επίσης πρότεινε, σε περίπτωση που έχει γίνει κάποιο 
λάθος από το Τμήμα σε ό,τι αφορά στην παρουσίαση του Τμήματος στην ιστοσελίδα, αυτό 
διορθώνεται με την παρέμβαση της Σχολής και της Κοσμητείας. 

Ο κ. Γαμβρός τόνισε πως το Συμβούλιο πρέπει να ισορροπεί ανάμεσα στην ανάγκη για 
συλλογική απόφαση και στην απαίτηση τα μέλη του Συμβουλίου να είναι παρόντα σε θέματα 
αιχμής στη Διοίκηση του Ιδρύματος.  Σε ότι αφορά στο δεύτερο σκέλος, αυτό σημαίνει ότι υπάρχει 
περίπτωση να κληθούμε ως Συμβούλιο να παρέμβουμε και να εκφράσουμε τη γνώμη μας και στα 
μεσοδιαστήματα των Συνεδριάσεών μας.  Ο κ. Γαμβρός ανέφερε πως για την αποφυγή 
οποιασδήποτε παρερμηνείας ο κ. Βούτσινος είχε συντάξει με τη συνδρομή όλων των μελών ένα 
σχέδιο εσωτερικής λειτουργίας του Συμβουλίου, στο οποίο υπήρχε και μια πρόνοια για έκτακτες 
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αποφάσεις.  Ο κ. Γαμβρός κατέληξε ότι δεν θα επιθυμούσε οι αποφάσεις του Συμβουλίου να 
λαμβάνονται μόνο μέσα στις Συνεδριάσεις, αλλά ως Συμβούλιο να αποφασίσουμε να καταλήξουμε 
σε αυτόν τον κανονισμό λειτουργίας του Συμβουλίου, ο οποίος μπορεί να χρησιμοποιείται και στα 
μεσοδιαστήματα.  Ο κ. Γαμβρός επίσης ανέφερε για το θέμα του ιστοχώρου που έθεσε ο κ. 
Μπουράνης ότι τάσσεται υπέρ της άποψης που εξέφρασε ο κ. Χατζόπουλος και αυτό διότι δεν 
μπορεί να αντιληφθεί εάν το συγκεκριμένο ζήτημα εντάσσεται στις αρμοδιότητες που μπορεί να 
αναλάβει το Συμβούλιο.  Αντίθετα, η ιστοσελίδα αφορά αρμοδιότητα του Τμήματος ή της Σχολής ή 
της Κοσμητείας ή γενικά του Ιδρύματος.  Ο κ. Γαμβρός ζήτησε από τα εσωτερικά μέλη του 
Συμβουλίου να περιφρουρούν τη λειτουργία του Συμβουλίου, αποφεύγοντας να φέρουν ενώπιον 
του Συμβουλίου θέματα τα οποία υπόκεινται στην αντίληψή τους και τα οποία είναι θέματα του 
Τμήματος ή της Σχολής ή της Κοσμητείας.   

Ο κ. Βούτσινος ανέφερε πως το αυτονόητο έχει διαφορετική σημασία για τον καθένα και ότι 
όταν γίνεται ένα έγγραφο που ο ίδιος δεν γνωρίζει και ενδεχομένως διαφωνεί με το περιεχόμενό 
του, εκπροσωπείται μέσω αυτού του εγγράφου χωρίς όμως να το γνωρίζει εκ των προτέρων.  Κατά 
συνέπεια, ο κ. Βούτσινος θεωρεί πως όλα τα θέματα καλό είναι να συζητούνται πρωτίστως στις 
Συνεδριάσεις του Συμβουλίου ενώπιον του σώματος. 
 
 
ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 
 
 
ΘΕΜΑ 1ον  Πρακτικά Συνεδρίασης 15 Συμβουλίου ΓΠΑ (11.09.2013) 
 
 Η κ. Τσακαλίδου αναφέρθηκε στις τέσσερις παρατηρήσεις που έγιναν από τους κ.κ. 
Μπουράνη, Πέζαρο, Βαλιάντζα και Βούτσινο σχετικά με τα Πρακτικά της Συνεδρίασης 
15/11.09.2013 και οι οποίες ενσωματώθηκαν στα Πρακτικά, τα οποία είναι έτοιμα προς υπογραφή 
από την Αναπληρώτρια Πρόεδρο και τη Γραμματέα και ανάρτηση στο Φόρουμ του Συμβουλίου. 
 Η κ. Ματσούκη ανέφερε πως εάν τα μέλη του Συμβουλίου επιθυμούν να αναγράφονται 
ακριβώς αυτά που λέγονται στις Συνεδριάσεις, αυτό συνιστά σε μια απομαγνητοφώνηση των 
Πρακτικών και όχι σε σύνταξή τους. 
 
ΘΕΜΑ 2ον 3η Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του ΓΠΑ 
 
 Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως το χρονοδιάγραμμα - από πλευράς της Πρυτανείας - της 
έγκρισης του Προϋπολογισμού, και των Τροποποιήσεων του καθώς και του Απολογισμού του 
Τακτικού Προϋπολογισμού και των Δημοσίων Επενδύσεων είναι ασφυκτικό για το Συμβούλιο  Η κ. 
Τσακαλίδου επισήμανε πως η βούληση του Συμβουλίου είναι να μην καθυστερεί τις εγκρίσεις.  
Παράλληλα όμως πρέπει όλα τα σχετικά έγγραφα να κατατίθενται στο Συμβούλιο έγκαιρα ώστε τα 
μέλη του να έχουν χρόνο να τα επεξεργασθούν.  Ειδικότερα, η κ. Τσακαλίδου σημείωσε πως η 
πρώτη έγκριση αυτού του Προϋπολογισμού έγινε από το Συμβούλιο την 01.03.2013, η δε έγκριση 
από το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων έγινε την 01.04.2013,επομένως λογικά στους 6 
μήνες που μεσολάβησαν πρέπει να έχει προχωρήσει η απορρόφηση αυτών των κονδυλίων.  
Επεσήμανε επίσης ότι στις 10.07.2013 εκδόθηκε από το ΥΠΑΙΘ η ΣΑΕ 046, και θα έπρεπε να ζητηθεί 
έγκριση τροποποίησης από το Συμβούλιο ήδη τον Ιούλιο (το Συμβούλιο συνεδρίασε στις 
16.07.2013).  Για τη ΣΑΜ 046, - η οποία εκδόθηκε στις 08.08.2013, θα μπορούσε επίσης να ζητηθεί 
έγκριση τροποποίησης νωρίτερα (το Συμβούλιο συνεδρίασε στις 11.09.2013).  Τέλος, η κ. 
Τσακαλίδου ανέφερε πως ιδιαίτερη προσοχή πρέπει να καταβληθεί ώστε να αποφευχθούν 
αποσπασματικά έργα, να μην υπάρξει σύγκρουση έργων με μελέτες που εκκρεμούν ή επίκεινται, να 
προωθηθούν ολοκληρωμένα και αυτοτελή έργα και να μην υλοποιούνται έργα που ναι μεν 
σκοπεύουν στην εξοικονόμηση ενέργειας αλλά έχουν «πυροσβεστικό» χαρακτήρα και δεν έχουν 
συνέργεια με άλλα έργα που προγραμματίζονται, ενώ είναι πολύ επείγουσα η ανάγκη της 
εξοικονόμησης πόρων για το Πανεπιστήμιο στην παρούσα δυσμενή οικονομική συγκυρία.   
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 Ο κ. Παπαδάκης ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου ότι σύμφωνα με τη γραφειοκρατική 
διαδικασία του Δημοσίου, για την οποιαδήποτε αλλαγή σε κωδικό στον Τακτικό Προϋπολογισμό και 
στο πρόγραμμα των Δημοσίων Επενδύσεων χρειάζεται η έγκριση από το Υπουργείο Παιδείας και 
Θρησκευμάτων, ενώ επίσης κατέθεσε πως το Υπουργείο δεν πραγματοποιεί την έγκαιρη αποστολή 
των εγγράφων, παρόλο που το έχουν ζητήσει, προκειμένου να πραγματοποιούνται και οι 
απορροφήσεις και να αξιοποιούνται τα χρήματα όσο το δυνατόν ταχύτερα, ώστε να μην υπάρχουν 
απώλειες.  Ο κ. Παπαδάκης πρόσθεσε πως πρώτα πραγματοποιείται ο προγραμματισμός σύμφωνα 
με την καταγραφή των αναγκών και στη συνέχεια καλύπτονται οι ανάγκες σύμφωνα με τα χρήματα 
που δίνονται από το Υπουργείο.  Πρακτικά, τα όρια που υπάρχουν ώστε να γίνει ο 
προγραμματισμός και μια ολοκληρωμένη επέμβαση για την επίλυση πάγιων προβλημάτων σε 
ορισμένα κτίρια του Πανεπιστημίου είναι απολύτως περιορισμένα.  Προκειμένου λοιπόν να 
αποφευχθούν καταστροφικές συνέπειες σε κτίρια, αλλά και σε ανθρώπους, γίνονται ορισμένες 
επεμβάσεις και σύμφωνα με τα χρήματα που υπάρχουν προς διάθεση, γιατί ο προϋπολογισμός 
είναι πάρα πολύ μικρός από το Υπουργείο.  Ο κ. Παπαδάκης ενημέρωσε επίσης τα Μέλη του 
Συμβουλίου σχετικά με τα Έργα Υποδομής και Συντήρησης, τα οποία θα καταθέσει εγγράφως προς 
ενημέρωση του σώματος σε μεταγενέστερη ημερομηνία (επισυνάπτεται). 
 Ο κ. Γεράκος ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου πως η Τροποποίηση δεν πραγματοποιείται 
μόνο μία φορά για το τρέχον οικονομικό έτος, αλλά κάθε φορά που το Υπουργείο αποστέλλει τις 
ΣΑΕ και τις ΣΑΜ με τους δικούς του ρυθμούς, γιατί το Υπουργείο αποφασίζει πότε θα αποστείλει τις 
πιστώσεις.  Ο κ. Γεράκος τόνισε πως οι Δημόσιες Επενδύσεις πρέπει να υλοποιούνται, γιατί αυτό 
αποτελεί μια ευκαιρία για το Πανεπιστήμιο να προχωρήσει και να υποστηρίξει τις ανάγκες του, τη 
στιγμή που αυτήν τη στιγμή η ανεργία βρίσκεται σε πολύ υψηλά επίπεδα.  Επίσης, τα ποσά αυτά 
δεν είναι βέβαιο ότι θα αποσταλούν από το Υπουργείο και θα δοθούν στο Πανεπιστήμιο, ιδιαίτερα 
εάν καθυστερήσει η διαδικασία που απαιτείται για την έγκριση της Τροποποίησης.   
 Η κ. Αριστοπούλου ενημέρωσε το Συμβούλιο ότι πάντα γίνεται καταγραφή των αναγκών και η 
ιεράρχησή τους, προκειμένου η Τεχνική Υπηρεσία να καταφέρει να επιδιορθώνει ελλείψεις και 
ανάγκες σε κτίρια του Πανεπιστημίου και για αυτό γίνεται προσπάθεια να καλύπτονται οι ανάγκες 
αυτές μέσω των Δημοσίων Επενδύσεων.  Στη συνέχεια, η κ. Αριστοπούλου αναφέρθηκε στα έργα 
υποδομής που αφορούν σε επεμβάσεις σε κτίρια του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, όπως 
αντικατάσταση ηλεκτρολογικών πινάκων σε συγκεκριμένα κτίρια που χρήζουν τέτοιας ανάγκης 
(κτήρια Διοίκησης, Χασιώτη και Ρουσσόπουλου), σε εργασίες υγρομόνωσης σε συγκεκριμένα κτίρια 
(Πράσινα Αμφιθέατρα, Ρουσσόπουλου, Παπαδάκη), στη νέα ηλεκτρολογική εγκατάσταση στο παλιό 
κτίριο του Εστιατορίου (υγρομονώσεις) και στις εργασίες διάνοιξης υδρογεώτρησης στην περιοχή 
των Σπάτων, καθώς πρόκειται να φυτευτεί νέος αμπελώνας και υπάρχει και ελαιώνας ο οποίος 
χρήζει ποτίσματος και πρέπει να γίνει νέα γεώτρηση.  Η κ. Αριστοπούλου αναφέρθηκε έπειτα στα 
έργα με απευθείας ανάθεση και εξήγησε ότι τέτοια έργα αφορούν τα αντλιοστάσια των δικτύων 
αποχέτευσης του κτιρίου Χασιώτη και της παλαιάς φοιτητικής λέσχης, στην ανακατασκευή του 
κτιρίου αμελκτηρίου (κτηνοτροφικές εγκαταστάσεις), στα έργα αντικατάστασης καπναγωγών και 
καπνοδόχων στο κτίριο της παλιάς φοιτητικής λέσχης των Πράσινων Αμφιθεάτρων και η ανακαίνιση 
και εγκατάσταση του κλιβάνου αποτέφρωσης του Πανεπιστημίου.  Η κ. Αριστοπούλου τόνισε πως η 
Τεχνική Υπηρεσία ελπίζει να δοθούν περισσότερα χρήματα από το Υπουργείο προκειμένου να 
καλυφθούν όσο το δυνατόν περισσότερες ανάγκες γιατί αυτήν τη στιγμή καλύπτονται κατά κύριο 
λόγο οι ελάχιστες απαιτήσεις και οι περισσότερο αναγκαίες ώστε να είναι ασφαλείς οι χώροι του 
Πανεπιστημίου. 
 Ο κ. Γαμβρός ζήτησε από τους συναδέλφους από το Λογιστήριο και την Τεχνική Υπηρεσία (κ.κ. 
Γεράκο, Σούλη και Αριστοπούλου) τη βοήθειά τους και όσο χρειαστεί και του κ. Αντιπρύτανη-
Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Παπαδάκη για το ποια είναι η γενεσιουργός αιτία που πρέπει να 
οδηγηθούμε στην 3η Τροποποίηση του Προϋπολογισμού των Δημοσίων Επενδύσεων και τι ακριβώς 
περιέχεται πίσω από τους αριθμούς.  Ο κ. Γαμβρός τόνισε ότι είναι η τελευταία φορά που ψηφίζει 
έναν προϋπολογισμό δημοσίων επενδύσεων, ο οποίος περιλαμβάνει έργα (διάνοιξης 
υδρογεώτρησης στην περιοχή των Σπάτων) σε αυτό που αποκαλείται «περιουσία του 
Πανεπιστημίου» και για το οποίο προσδοκούμε έσοδα. 
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 Ο κ. Πέζαρος ζήτησε να λάβει αναλυτικές επεξηγήσεις για τους πίνακες που έχουν δοθεί στο 
Συμβούλιο να εγκρίνει και, ειδικότερα για τα υπόλοιπα του οικονομικού έτους 2013, τις 
απορροφήσεις για τα μέτρα στα οποία δεν καταγράφονται υπόλοιπα, τα κτίρια και τις βελτιώσεις 
που απαιτούνται, καθώς αυτά είναι θέματα που έρχονται συνεχώς στις Συνεδριάσεις του 
Συμβουλίου προς συζήτηση, καθώς διερευνώνται και στη Χάραξη Στρατηγικής που το Συμβούλιο 
οφείλει να καταθέσει για το Πανεπιστήμιο.  Ο κ. Πέζαρος επεσήμανε ότι αντιλαμβάνεται πλήρως 
αυτό που αναφέρεται στη Δημόσια Διοίκηση υπό τον όρο «χρονοβόρες διαδικασίες» και αυτές θα 
υπάρχουν όσο δεν αλλάζει το θεσμικό νομικό πλαίσιο της χώρας και λαμβάνοντας αυτό υπόψη, 
προσπαθούμε να κάνουμε τον προγραμματισμό μας.  Στη συνέχεια, ανέφερε ότι όλοι στη Διοίκηση 
αναφερόμαστε στις μειωμένες πιστώσεις, αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι πρέπει να αφήσουμε τα 
πάντα να καταρρεύσουν.  Ο κ. Πέζαρος πρότεινε να υπάρξει μια πλήρης καταγραφή των ελλείψεων 
και των προβλημάτων που θα παρουσιάζονται, η οποία θα επικαιροποιείται κάθε φορά, γιατί σε 
αντίθετη περίπτωση σημαίνει ότι καλείται το Συμβούλιο να εκφράσει μια γνώμη σε ήδη 
αναφερόμενα προβλήματα από την Τεχνική Υπηρεσία, που ενδεχομένως δεν θα βοηθήσει.  Και 
αυτό γιατί μιλώντας για οικονομικά ζητήματα δεν πρέπει να αφήνουμε να μας διαφεύγει ότι αυτά 
υπόκεινται σε ελέγχους και ότι για τις σπατάλες υπάρχουν κυρώσεις.  Υπάρχουν επείγοντα ζητήματα 
που τίθενται στην κρίση του Συμβουλίου, είτε το Συμβούλιο εκτιμά πως πρέπει να ελέγξει, αλλά 
υπάρχει και ο χρονικός περιορισμός που πρέπει να λαμβάνεται υπόψη.  Και αυτό γιατί ορισμένα 
ζητήματα με χαρακτήρα επείγοντος μπορούν να διευθετούνται μέσω ηλεκτρονικών επαφών και 
αυτό γιατί ο κ. Πέζαρος ανέφερε, δεν μπορούν όλα τα ζητήματα να τίθενται στην έγκριση του 
Συμβουλίου, όπως για παράδειγμα είναι η Στρατηγική ή εάν κάποιος από το Συμβούλιο πήρε μια 
πρωτοβουλία χωρίς να συζητηθεί μέσα στο Συμβούλιο.  Ο κ. Πέζαρος εξέφρασε τον προβληματισμό 
του σε περίπτωση που υποβάλλει ερώτημα σε κάποιον Υπάλληλο του Πανεπιστημίου, αυτός θα τον 
παραπέμψει στον Προϊστάμενό του;   
 Ο κ. Βούτσινος προκειμένου να διευκολύνει τη Συνεδρίαση αναφέρθηκε στο πως λειτουργεί 
το δημόσιο λογιστικό (με χρονική διάσταση και κωδικούς), στο χρονοδιάγραμμα εγκρίσεως των 
έργων από το Υπουργείο και σε ποιους κωδικούς μετέπειτα οι εγκρίσεις αυτές εντάσσονται και, 
τόνισε πως ο χρόνος που απομένει για την υλοποίηση των έργων είναι περιορισμένος και για αυτόν 
το λόγο εάν υπάρχουν συγκεκριμένες προτάσεις να υποβληθούν, ώστε να γίνει περισσότερο 
συγκεκριμένη η συζήτηση. 
 Ο κ. Δαλέζιος ανέφερε πως το Συμβούλιο δεν είναι μόνο σώμα ελεγκτικό αλλά θέλει να 
συμβάλει και να βοηθήσει στις διαδικασίες και υπέβαλε το ερώτημα εάν αυτά τα έργα που 
αναφέρονται στις ΣΑΕ και ΣΑΜ ξεκινήσουν τώρα, εάν προλάβουν να υλοποιηθούν έως το τέλος του 
2013, ποιο προβλέπεται ότι θα είναι το ποσοστό απορρόφησής τους και επίσης εάν πρόκειται να 
γίνει εξοικονόμηση και μείωση των λειτουργικών δαπανών για το Πανεπιστήμιο. 
 Στη συνέχεια, τα μέλη του Συμβουλίου υπογράμμισαν εκτενέστερα το ζήτημα του 
προγραμματισμού και των προτεραιοτήτων, των ενεργειακών καταναλώσεων και της 
εξοικονόμησης ενέργειας και αποθεμάτων, προκειμένου να μειωθούν τα ενεργειακά κόστη στο 
Πανεπιστήμιο.  Ο κ. Παπαδάκης απάντησε πως για να επιτευχθεί η μείωση στα ενεργειακά έξοδα 
πρέπει να δαπανηθούν χρήματα και αυτό δεν είναι εύκολο να επιτευχθεί διότι δεν υπάρχει η 
δυνατότητα δαπάνης χρημάτων ώστε να καταλήξει σε εξοικονόμηση ενέργειας και σύμφωνα με τις 
διαδικασίες που η Τεχνική Υπηρεσία οφείλει να ακολουθήσει από το Υπουργείο.  Ο κ. Παπαδάκης 
ζήτησε προτάσεις και λύσεις εκ μέρους του Συμβουλίου ώστε να πραγματοποιείται κατά το 
καλύτερο δυνατό τρόπο η απορρόφηση κονδυλίων και η απόδοσή τους σε έργα που απαιτούνται 
συνολικά για το Πανεπιστήμιο, προκειμένου να πραγματοποιούνται οι επεμβάσεις που απαιτούνται 
για τη βιωσιμότητα των κτιρίων του Πανεπιστημίου. 
 Ο κ. Γιαλούρης ζήτησε από την κ. Αριστοπούλου διεξοδική ανάλυση των έργων υποδομής, των 
έργων συντήρησης και του εξοπλισμού ΓΠΑ και σε τι αφορούν, επειδή σε αυτά αναλογεί ένα αρκετά 
μεγάλο ποσό και επεσήμανε ότι υπάρχουν πράγματα που μπορούν να αυτοματοποιηθούν για να μη 
δημιουργείται σπατάλη. 
 Ο κ. Βαλιάντζας ανέφερε πως είναι σημαντικό το Συμβούλιο να γνωρίζει αναλυτικά τις 
προτεραιότητες πριν εγκρίνει και αυτό γιατί προέχει η υγεία και η ασφάλεια των φοιτητών και όλης 
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της πανεπιστημιακής κοινότητας.  Ο κ. Βαλιάντζας πρότεινε να γίνει εξοικονόμηση ενέργειας μέσω 
της κατάργησης της υπέρμετρης χρήσης των κλιματιστικών, αφού ένα κεντρικό κλιματιστικό ανά 
όροφο μπορεί να καλύψεις τις ανάγκες και σημείωσε ότι υπάρχουν άλλες σοβαρές ελλείψεις σε 
κτίρια αυτήν τη στιγμή που μπορούν να καταστούν καταστροφικές για τη σωματική ακεραιότητα.   
 Ο κ. Χατζόπουλος ανέφερε πως το Συμβούλιο κάνει προσπάθεια να υπάρξει εξοικονόμηση 
εσόδων για το Πανεπιστήμιο, αλλά στη συγκεκριμένη περίπτωση και απευθυνόμενος στον 
Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Παπαδάκη και την κ. Αριστοπούλου παρατηρεί ότι δεν υπάρχουν 
προτεραιότητες για αυτόν τον σκοπό.   
 

Τέλος, το Συμβούλιο του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών αφού έλαβε υπόψη: 

 

(α) τις διατάξεις του άρθρου 8 παρ. 10 περ. ζ΄ του Ν. 4009/2011 και παρ. 18 περ. στ΄ του 

Ν.4009/2011, 
(β) το με αριθμό πρωτ. 7181/23.09.2013 έγγραφο του κ. Πρύτανη με το οποίο διαβιβάστηκε προς 
έγκριση στο Συμβούλιο η Γ΄ Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του ΓΠΑ, 
Οικονομικού Έτους 2013, 

(γ) την ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των μελών του Συμβουλίου του Ιδρύματος 

 
αποφάσισε ομόφωνα να εγκρίνει την Γ΄ Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του 
Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών, Οικονομικού Έτους 2013 (επισυνάπτεται). 

 
ΘΕΜΑ 3ον Ανασυγκρότηση της Μονάδας Διασφάλισης της Ποιότητας (ΜΟΔΙΠ) του ΓΠΑ 
 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου ότι σύμφωνα με το νόμο 4009/2011, Άρθρο 
14, Παρ. 2 το Συμβούλιο είναι υπεύθυνο να ορίσει τους εκπροσώπους της ΜΟΔΙΠ του 
Πανεπιστημίου.  Η πρόταση της κ. Τσακαλίδου για την ανασυγκρότηση της ΜΟΔΙΠ ήταν το 
Συμβούλιο να ορίσει ως Πρόεδρο στη ΜΟΔΙΠ τον Αναπληρωτή Πρύτανη κ. Παπλωματά και να 
ζητήσει από τα Τμήματα καθώς και από τους Συλλόγους των Προπτυχιακών Φοιτητών, των 
Μεταπτυχιακών Φοιτητών, των μελών Ε.Ε.ΔΙ.Π., Ε.Τ.Ε.Π., και Διοικητικού Προσωπικού να ορίσουν 
τον εκπρόσωπό τους στη ΜΟΔΙΠ του Ιδρύματος.  Η πρόταση έγινε ομόφωνα δεκτή. 
 
ΘΕΜΑ 4ον Χάραξη Στρατηγικής Ανάπτυξης και Σύνδεση με την Κοινωνία και την Οικονομία 
 
 Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε αναλυτικά τα μέλη του Συμβουλίου για τις συναντήσεις που έχει 
ζητήσει να πραγματοποιήσει και που ακόμη εκκρεμούν με τους Υπουργούς Παιδείας και 
Θρησκευμάτων και Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ.κ. Αρβανιτόπουλο και Τσαυτάρη, 
αντίστοιχα και, τη συνάντηση που πραγματοποίησε στις 02.10.2013 με τον Υπουργό Ανάπτυξης και 
Ανταγωνιστικότητας κ. Κωστή Χατζηδάκη στο γραφείο του παρουσία επίσης και του κ. Γιαννούση, 
Γ.Γ. για τα ΕΣΠΑ στο ίδιο Υπουργείο.  Η κ. Τσακαλίδου ανέφερε πως ενημέρωσε τον Υπουργό για τη 
φιλοσοφία του Συμβουλίου του Γεωπονικού Πανεπιστημίου Αθηνών και ποιες δυνατότητες 
συνεργασίας με την Πολιτεία υπάρχουν ιδιαίτερα στη διατύπωση των Εθνικών προτεραιοτήτων για 
την προγραμματική περίοδο 2014-2020 στον τομέα της επιχειρηματικότητας.  Η κ. Τσακαλίδου 
αναφέρθηκε ιδιαίτερα στη σημασία της Χάραξης Στρατηγικής αλλά και της εξωστρέφειας και της 
σύνδεσή τους με την Κοινωνία.  Η κ. Τσακαλίδου τόνισε πως το Συμβούλιο πρέπει να αφήσει το 
στίγμα του στο Πανεπιστήμιο μέσω της Στρατηγικής.   
 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη του Συμβουλίου και το Συμβούλιο 
αποφάσισε ομόφωνα μετά τη συνάντηση που είχε η κ. Τσακαλίδου στις 17.09.2013 με τους 
Κοσμήτορες και τους Προέδρους των Τμημάτων και λαμβάνοντας υπόψη το Άρθρο 8, Παρ. 10, 
Εδάφιο (α) του Νόμου 4009/2011, σύμφωνα με το οποίο το Συμβούλιο έχει την αρμοδιότητα για 
«τη χάραξη στρατηγικής για την ανάπτυξη του ιδρύματος σε τοπικό, εθνικό, ευρωπαϊκό και διεθνές 
επίπεδο και τη διαμόρφωση της ιδιαίτερης φυσιογνωμίας του στο πλαίσιο της αποστολής και της 
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πορείας του μετά από εισήγηση της Συγκλήτου», να τους αποστείλει επιστολές, προκειμένου να 
θέσουν το ζήτημα της Χάραξης Στρατηγικής του Τμήματός τους στις Γενικές Συνελεύσεις των 
Τμημάτων τους και να γνωστοποιήσουν έπειτα την πρόταση τους στο Συμβούλιο.  
 Ο κ. Βούτσινος αναφέρθηκε στην επίσκεψη της κ. Τσακαλίδου προς τον Υπουργό κ. Χατζηδάκη 
και εξέφρασε τον προβληματισμό του για το ότι η κ. Τσακαλίδου επισκέφθηκε μόνη της τον 
Υπουργό, χωρίς την παρουσία κάποιου άλλου μέλους του Συμβουλίου και χωρίς τα μέλη του 
Συμβουλίου να γνωρίζουν για αυτήν την επίσκεψη.  Και αυτό γιατί εάν ήταν παρόν στη συνάντηση 
και κάποιο άλλο μέλος του Συμβουλίου, ίσως να υπήρχαν καλύτερα αποτελέσματα.  Ο κ. Βούτσινος 
αναφέρθηκε επίσης και στο ότι «το Συμβούλιο, εκπόνησε τη Στρατηγική για το Ίδρυμα και καλά 
έκανε, συζητάει τώρα πάλι για τη Στρατηγική για την κοινωνία και καλά κάνει, αλλά δεν έχει 
ασχοληθεί και καταρτίσει ως όφειλε, εδώ και 10 περίπου μήνες από την εκλογή και συγκρότησή του, 
τη δική του Στρατηγική, έτσι ώστε να υπάρχει πλάνο και μπούσουλας των ενεργειών του, κάτι που 
θα εξασφάλιζε μεγαλύτερη αποτελεσματικότητα και μείωση του κινδύνου των αυτοσχεδιασμών». 
 Ο κ. Δαλέζιος αναφέρθηκε στη Χάραξη Στρατηγικής ως ένα από τα πιο σπουδαία θέματα που 
διαχειρίζεται το Συμβούλιο για το Πανεπιστήμιο και για την Παιδεία γενικότερα.  Ο κ. Δαλέζιος 
επισήμανε ότι όλες οι προτάσεις που έγιναν από τα μέλη έχουν ενσωματωθεί στο κείμενο του κ. 
Γαμβρού και αυτήν τη στιγμή το Συμβούλιο οφείλει να ιεραρχήσει τις αναγκαιότητες, κατά τρόπο 
ώστε να υπάρξουν αποτελέσματα σε ό,τι αφορά στην αριστεία, τη χρηματοδότηση της έρευνας, τις 
χορηγίες, τη δια βίου εκπαίδευση.  Ο κ. Δαλέζιος ανέφερε επίσης ότι καλό είναι να οριστούν δύο 
μέλη του Συμβουλίου να επισκεφθούν τα Τμήματα κατά τη διάρκεια της Συνέλευσης, ώστε να 
συζητηθούν θέματα της Στρατηγικής. 
 Ο κ. Γαμβρός ανέφερε πως είναι πολύ σημαντικό το κομμάτι της σύνδεσης με την Κοινωνία, 
ιδιαίτερα γιατί σχετίζεται με την εξωστρέφεια του Πανεπιστημίου και ότι το κείμενο που υπάρχει 
αυτήν τη στιγμή για τη Χάραξη Στρατηγικής να τεθεί υπόψη των εσωτερικών οργάνων του 
Πανεπιστημίου ως προβληματισμό του Συμβουλίου και όχι ως απόφαση.  Ο κ. Γαμβρός επισήμανε 
ότι κινδυνεύουμε να χαράξουμε Στρατηγική σε σχέση με την Κοινωνία και τον έξω κόσμο χωρίς να 
υπάρχει πλήρης πληροφόρηση του Συμβουλίου, σχετικά με το τι συμβαίνει στο Πανεπιστήμιο όπως 
με τις εκδηλώσεις που έχουν προγραμματιστεί να λάβουν χώρα στο Πανεπιστήμιο.  Είναι πράγματα 
τα οποία συνδράμουν, βοηθούν και είναι αναπόσπαστα τμήματα της Στρατηγικής και της 
εξωστρέφειας του Πανεπιστημίου.   
 
ΘΕΜΑ 5ον Οργανισμός και Εσωτερικός Κανονισμός 
 
Η κ. Τσακαλίδου ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου ότι ο Οργανισμός και ο Εσωτερικός 
Κανονισμός δυστυχώς ακόμη εκκρεμούν αλλά ο κ. Πρύτανης δεν είναι παρόν στη Συνεδρίαση για να 
συζητήσουν το ζήτημα αυτό.  Ακολούθησε διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη του Συμβουλίου 
και το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα να σταλεί επιστολή προς τον Πρύτανη κ. Φεγγερό και τον 
Πρόεδρο της Επιτροπής για τον Οργανισμό και τον Εσωτερικό Κανονισμό Αναπληρωτή Πρύτανη κ. 
Παπλωματά, καθώς επίσης και στα μέλη της Επιτροπής αυτής προκειμένου το Συμβούλιο να 
ενημερωθεί σε ποιο στάδιο βρίσκεται η σύνταξη του νέου Οργανισμού και του νέου Εσωτερικού 
Κανονισμού του Πανεπιστημίου μας. 
 
ΘΕΜΑ 6ον Ν.Π.Ι.Δ. – ΕΛΚΕ – Εταιρεία Αξιοποίησης και Διαχείρισης Περιουσίας του ΓΠΑ ΑΕ 
(ΕΑΔΠ/ΓΠΑ ΑΕ) 
 
Το παρόν θέμα αναβάλλεται για επόμενη Συνεδρίαση λόγω έλλειψης χρόνου και λόγω της 
επικείμενης 3ης Συνάντησης των Συμβουλίων στις 19-10-13, στην οποία έχει προγραμματισθεί να 
συζητηθεί διεξοδικά. 
 
ΘΕΜΑ 7ον 2η Συνάντηση ΓΓΕΤ (Οκτώβριος 2013) & 1ο Ελληνοκαναδικό Φόρουμ (Σεπτέμβριος 
2013) 
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 Η κ. Τσακαλίδου αναφέρθηκε στη 2η συνάντηση της ΓΓΕΤ που θα πραγματοποιηθεί στο 
Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών (Αίθουσα Πολλαπλών Χρήσεων), στις 16.10.2013.  Στη συνέχεια, 
ανέφερε πως στη συνάντηση της ΓΓΕΤ για την 1η Συνεδρίαση της Ολομέλειας του Δικτύου-
Πλατφόρμας στον τομέα της πρωτογενούς αγροτικής παραγωγής των τροφίμων και της 
αγροβιοτεχνολογίας στις 02.08.2013 οι κ.κ. Δροσινός και Πέζαρος εκπροσώπησαν επάξια το 
Πανεπιστήμιο και το Συμβούλιο.   
 Ο κ. Γαμβρός ανέφερε πως κάθε πληροφορία θα αποτελέσει σημαντικό στοιχείο και θα 
ολοκληρώσει τη Χάραξης Στρατηγικής και εξωστρέφειας του Πανεπιστημίου.  Εκπρόσωποι του 
Συμβουλίου στην ημερίδα αυτή – πέραν του κ. Πέζαρου και του κ. Δροσινού - ορίστηκαν οι κ.κ. 
Γαμβρός και Δαλέζιος.   
 Ο κ. Δαλέζιος ενημέρωσε για τη συμμετοχή του στο 1ο Ελληνοκαναδικό Φόρουμ που διεξήχθη 
στις 16.09.2013 και 17.09.2013 στην Αθήνα.  Ο κ. Δαλέζιος αναφέρθηκε στην παρουσίαση που έκανε 
σχετικά με το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών και στην πρόθεση Καναδικών Πανεπιστημίων να 
συνάψουν Διμερείς Συμφωνίες Ανταλλαγής Φοιτητών/Μνημόνια Κατανόησης (Memorandum of 
Understanding) με το Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών στο ύφος του Προγράμματος «Δια Βίου 
Μάθησης / Erasmus», προκειμένου να αναπτυχθεί η συνεργασία, η ανταλλαγή τεχνογνωσίας και η 
επιστημονική ανταλλαγή ανάμεσα σε Ελλάδα και Καναδά.   
 Ακολούθησε διαλογική συζήτηση ανάμεσα στα Μέλη του Συμβουλίου και αποφασίστηκε 
ομόφωνα ο κ. Δαλέζιος να επιδιώξει θεσμική επαφή και να συναντήσει το Μορφωτικό Ακόλουθο 
της Πρεσβείας του Καναδά, προκειμένου να υποστηρίξει τη διαθεσιμότητα του Γεωπονικού 
Πανεπιστημίου Αθηνών να συναφθούν Συμφωνίες με καναδικά Πανεπιστήμια. 
 
ΘΕΜΑ 8ον Διάφορα 
 
Στο παρόν θέμα δεν ετέθη κανένα προς συζήτηση ζήτημα. 
 
 
Στο σημείο αυτό ολοκληρώνεται και λύεται η Συνεδρίαση. 

 
 

Η Προεδρεύουσα 
 
 
 

Η Γραμματέας 

Καθ. Έφη Τσακαλίδου Αγγελική Ματσούκη 
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
 
10. Ιστότοπος του νέου Τμήματος Βιοτεχνολογίας και επιστολή προς τον Πρύτανη (θέματα προς 
συζήτηση στην Ημερήσια Διάταξη των Συνεδριάσεων του Συμβουλίου) 
 
Ο κ. Μπουράνης κατέθεσε ενώπιον της Ολομέλειας τα εξής δύο κείμενα: 
 
α) Σχετικά με τον Ιστότοπο του νέου Τμήματος Βιοτεχνολογίας: 
 
Φέρω σε γνώση του Συμβουλίου ότι ο ιστότοπος του νέου Τμήματος Βιοτεχνολογίας στην 
εισαγωγική σελίδα του επικαιροποιήθηκε με τρόπο ο οποίος κατά τη γνώμη μου είναι ατυχής και 
αποπροσανατολιστικός και κατά συνέπεια θα πρέπει να διορθωθεί στα πλαίσια της ορθής 
ενημέρωσης του κοινού. 
 
Συγκεκριμένα, στην πρώτη σελίδα η οποία και κατατίθεται συνημμένα, αναγράφεται ότι «Το Τμήμα 
Βιοτεχνολογίας του Γ.Π.Α. λειτουργεί από το 1989 με σκοπό…». Το 1989 ιδρύθηκε το Τμήμα 
Γεωργικής Βιολογίας & Βιοτεχνολογίας το οποίο μετονομάστηκε σε Τμήμα Γεωπονικής 
Βιοτεχνολογίας και η ιστορική διαδρομή του Τμήματος καθώς και η μετεξέλιξή του έχει 
παρουσιαστεί και στις ημερίδες Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας που διοργάνωσε το Τμήμα όπως και 
κατά την εξωτερική αξιολόγησή του. Με το ΠΔ 80/2013 το Τμήμα μετεξελίχθηκε σε Τμήμα 
Βιοτεχνολογίας με τελείως διαφορετικό χαρακτήρα. Αυτός ο χαρακτήρας αναπτύσσεται σε κείμενο 
το οποίο είναι αναρτημένο στη φράση «Για πληροφορίες σχετικά με το Νέο Τμήμα Βιοτεχνολογίας 
παρακαλούμε πατήστε εδώ» και κατατίθεται ως δεύτερο συνημμένο. Αυτό το κείμενο έρχεται σε 
πλήρη αντίθεση με τον οδηγό σπουδών ακ. Έτους 2010-2011 που είναι επίσης αναρτημένος 
ακριβώς κάτω από τις πληροφορίες για το «Νέο Τμήμα Βιοτεχνολογίας». 
 
Τα προβλήματα που δημιουργούνται τόσο με τις επεμβάσεις στο προγενέστερο κείμενο του 
ιστότοπου, όσο και με τα δύο προσαρτημένα κείμενα έγκειται στην πλήρη σύγχυση που 
δημιουργούν. Το Τμήμα Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας ήταν παραγωγικό γεωπονικό τμήμα με 
επαγγελματικές προοπτικές Γεωπόνου, ενώ το Νέο Τμήμα Βιοτεχνολογίας έχει τελείως διαφορετικά 
και σαφώς μη-γεωπονικά χαρακτηριστικά. Επιπλέον, αυτή τη στιγμή υπάρχουν τέσσερεις 
εκπαιδευτικές σειρές που μπήκαν στο πρώην Τμήμα Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας και μία που μπήκε 
με το νέο καθεστώς.  
 
Κατά συνέπεια κατά τη γνώμη μου θα πρέπει (1) να διατηρηθεί ο ιστότοπος του πρώην Τμήματος 
Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας με τις επικαιροποιήσεις που θα αφορούν στους αποφοίτους που θα 
βγουν ως Γεωπόνοι Βιοτεχνολόγοι και (2) να δημιουργηθεί ένας νέος ιστότοπος ο οποίος θα 
απεικονίζει το νέο Τμήμα Βιοτεχνολογίας, από το οποίο θα αποφοιτήσουν Βιοτεχνολόγοι προφανώς 
μη-γεωπόνοι. Σε αυτόν θα πρέπει να φαίνεται το νέο πρόγραμμα σπουδών. Αυτές οι ενέργειες θα 
πρέπει να γίνουν άμεσα. 
 
β) Σχετικά με την επιστολή προς τον Πρύτανη: 
 
Στις 24-9-2013 τα μέλη του Συμβουλίου λάβαμε ένα email από τη Γραμματέα του Συμβουλίου κυρία 
Ματσούκη με θέμα «Έγγραφα προς τον Πρύτανη» στο οποίο μεταξύ των συνημμένων υπήρξε 
έγγραφο του Συμβουλίου προς τον Πρύτανη σχετικά με ένα θέμα που αφορά στην μετακίνηση 
Προσωπικού και Εργαστηρίων από το πρώην Τμήμα Γεωπονικής Βιοτεχνολογίας στο Τμήμα 
Επιστήμης Φυτικής Παραγωγής. Το έγγραφο αυτό υπογράφεται από την Αναπληρώτρια Πρόεδρο 
του Συμβουλίου. 
 
Κατά την άποψή μου, δεν νομιμοποιείται η Αναπληρώτρια Πρόεδρος να ενεργεί όπως ενήργησε, 
δηλαδή με αποστολή εγγράφου (εγγράφων) προς τον Πρύτανη του Ιδρύματος χωρίς να έχει τεθεί 
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ως θέμα Ημερήσιας Διάταξης ώστε να συζητηθεί και να υπάρξει σχετική θετική απόφαση του 
Συμβουλίου. Aναρωτιέμαι επομένως, ποια είναι η Στρατηγική του Συμβουλίου όσον αφορά στις 
ενέργειές του για την διαχείριση θεμάτων που ανακύπτουν στα πλαίσια της λειτουργίας του 
Ιδρύματος. 
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ΘΕΜΑΤΑ 

 
ΘΕΜΑ 2ον 3η Τροποποίηση Προϋπολογισμού Δημοσίων Επενδύσεων του ΓΠΑ 
 

ΕΙΔΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ 

ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

 

ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΚΗ ΕΚΘΕΣΗ 

ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΔΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ Γ.Π.Α. 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

 

 Προβαίνουμε στην ΙΙΙ τροποποίηση για τον κατωτέρω λόγο: 

 

 Με την έκδοση των ΣΑΕ046 & ΣΑΜ046, παρουσιάζονται αυξήσεις και μειώσεις στις 

ετήσιες κρατικές πιστώσεις των λογαριασμών των έργων του Προγράμματος Δημοσίων 

Επενδύσεων σε σχέση με τα ποσά που είχαν εγκριθεί στον αρχικό Προϋπολογισμό του 

Ιδρύματος. 

Επομένως μετά τις αυξήσεις και μειώσεις αντίστοιχα των ανωτέρω 

συγκεκριμένων ποσών του Προϋπολογισμού του Πανεπιστημίου μας για το έτος 2013,  

θα πρέπει να εγγραφούν νέα ποσά στους αντίστοιχους κωδικούς των έργων του 

Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων. 

Να σημειωθεί ότι το τελικό αποτέλεσμα των Ετήσιων Κρατικών Πιστώσεων του 

Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων 2013 που δόθηκαν με τις αντίστοιχες ΣΑΕ046 & 

ΣΑΜ046 σε σχέση με τον αρχικό Προϋπολογισμό του Ιδρύματος, είναι προσαυξημένο 

κατά # € 358.369,25 # στο σύνολό του. 

 

 

                                              -Η- 

                                        Συντάξασα 

                Η Προϊσταμένη της Διεύθυνσης Οικονομικού 

 

 

                              ΚΑΛΥΒΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ 

 



 

ΦΥΛΛΟ ΜΕΤΑΒΟΛΩΝ Ι 

      

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΟΙΚ. ΕΤΟΥΣ 2013 ΤΟΥ ΕΙΔΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ  

ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

      

Αριθμ. Εποπτ. Υπουργείου: 43793 / ΙΒ / 01.04.2013 

ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΙΙΙ 

ΔΗΜΟΣΙΕΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

      

     Κωδικός Αριθμός Αιτιολογία Κωδικού Αριθμού 

Έργου 

Εγκριθείσα Αυξήσεις Μειώσεις Τελική 

Διαμ/ση 

Έργου   αρχ. πίστωση  

ΕΣΟΔΑ 

    

      

9332δ΄(1999ΣΕ04600001) Προσθ. Ορόφ. κτιρίου 

Μελισ/μίας-Εντομολ. 

67.702,50 2.297,50 

  

70.000,00 

9332ε΄(1999ΣΕ04600002) Προσθήκη ορόφου Κτιρίου 

Λέσχης Μαγειρίων 

        

9332ζ΄(1999ΣΕ04600004) Επισκ. & ανακ. κτιρίων 

Κτηνοτρ. Εγκ/σεων 

        

9332θ΄(1999ΣΕ04600005) Πειραματικές Εργαστηριακές 

Εγκ/σεις Δενδροκομίας  

        

9332ι΄(2001ΣΕ04600013) Έργα Υποδομής   282.579,24 86.232,90   368.812,14 

9332κ΄(2001ΣΕ04600014) Συντηρήσεις κτιρίων 174.355,86   2.062,86 172.293,00 

9332λ΄(2001ΣΕ04600015) Αναμόρφωση Ισόγειου Κτιρίου 

Γαλακτοκομίας 

        

9332μ΄(2002ΣΕ04600004) Ζημιές Θεομηνίας         

9332ξ’(2006ΣΕ245330044) Μετατροπή υπάρχοντος χώρος 

σε Αμφιθέατρο του Γ.Π.Α.  

        

9332o’(2002ΣΕΟ4630003) Εξοπλ. Εργ. Γ.Π.Α. (ΠΕΠ)         

9345α’(2005ΣΕ04600015) Εξοπλισμός Γ.Π.Α. 131.337,00 68.110,50   199.447,50 

9345σ'(2004ΣΕ44530233) Εξοπλισμός τμημάτων για την 

υποστήριξη πράξεων εκτ. 

Προπτυχιακών σπουδών του 

Γ.Π.Α. 

        

9345τ'(2006ΣΕ24530181) Εργαστηριακός Επιστημονικός 

Εξοπλισμός ΓΠΑ (ΕΤΠΑ)  

        

9345τα'(2009ΣΕ04600026) 

Εξοπλισμός κτιρίου Λέσχης 

Μαγειρίων 

        

9362α΄(2009ΣΜ04600012) Μελέτη αποκατάστασης και 

επαναχρησιμοποίησης κτιρίου 

Καμπά του Γ.Π.Α. 

0,00 83.000,00   83.000,00 

9362β’(2005ΣΜΟ4600008) Μελέτη ταχυμετρικής 

αποτύπωσης Πανεπιστημιακού 

Χώρου Γ.Π.Α. 

0,00 91.500,00   91.500,00 
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9362γ΄(2009ΣΜ04600013) Μελέτη επανασχεδιασμού όψεων 

και βελτίωση της ενεργειακής 

συμπεριφοράς του κτιρίου 

Ρουσόπουλου 

64.252,75 29.291,21   93.543,96 

9362δ’(2005ΣΜΟ4600009) Μελέτη ρυθμιστικού σχεδίου 

(MASTERPLAN)Πανεπιστημιακού 

χώρου Γ.Π.Α. 

        

9362ε’(2009ΣΜ04600014) Μελέτη προσθήκης ορόφου 

κτιρίου Δενδροκομίου Γ.Π.Α. 

        

9411α’(2003ΣΕ44530176) Βασικός Μισθός          

ΣΥΝΟΛΟ   720.227,35 360.432,11 2.062,86 1.078.596,60 
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ΦΥΛΛΟ ΜΕΤΑΒΟΛΩΝ ΙΙ 

      

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΟΙΚ. ΕΤΟΥΣ 2013 ΤΟΥ ΕΙΔΙΚΟΥ ΤΑΜΕΙΟΥ  

ΤΟΥ ΓΕΩΠΟΝΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ 

      

Αριθμ. Εποπτ. Υπουργείου: 43793 / ΙΒ / 01.04.2013 

ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΙΙΙ 

ΔΗΜΟΣΙΕΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

            

     Κωδικός Αριθμός Αιτιολογία Κωδικού Αριθμού 

Έργου 

Εγκριθείσα 

αρχική 

πίστωση 

Αυξήσεις Μειώσεις Τελική 

Διαμ/ση 

Έργου     

ΕΞΟΔΑ 

    

      

9332δ΄(1999ΣΕ04600001) Προσθ. Ορόφ. κτιρίου 

Μελισ/μίας-Εντομολ. 
84.000,00 2.297,50 0,00 86.297,50 

9332ε΄(1999ΣΕ04600002) Προσθήκη ορόφου Κτιρίου 

Λέσχης Μαγειρίων 
        

9332ζ΄(1999ΣΕ04600004) Επισκ. & ανακ. κτιρίων 

Κτηνοτρ. Εγκ/σεων 
        

9332θ΄(1999ΣΕ04600005) Πειραματικές Εργαστηριακές 

Εγκ/σεις Δενδροκομίας  

        

9332ι΄(2001ΣΕ04600013) Έργα Υποδομής   

340.074,51 86.232,90   426.307,41 

9332κ΄(2001ΣΕ04600014) Συντηρήσεις κτιρίων 

211.127,60   2.062,86 209.064,74 

9332λ΄(2001ΣΕ04600015) Αναμόρφωση Ισόγειου Κτιρίου 

Γαλακτοκομίας 
        

9332μ΄(2002ΣΕ04600004) Ζημιές Θεομηνίας 

        

9332ξ’(2006ΣΕ245330044) Μετατροπή υπάρχοντος χώρος 

σε Αμφιθέατρο του Γ.Π.Α.  

        

9332o’(2002ΣΕΟ4630003) Εξοπλ. Εργ. Γ.Π.Α. (ΠΕΠ) 

        

9345α’(2005ΣΕ04600015) Εξοπλισμός Γ.Π.Α. 

131.337,00 68.110,50   199.447,50 

9345σ'(2004ΣΕ44530233) Εξοπλισμός τμημάτων για την 

υποστήριξη πράξεων εκτ. 

Προπτυχιακών σπουδών του 

Γ.Π.Α.         

9345τ'(2006ΣΕ24530181) Εργαστηριακός Επιστημονικός 

Εξοπλισμός ΓΠΑ (ΕΤΠΑ)  

        

9345τα'(2009ΣΕ04600026) 

Εξοπλισμός κτιρίου Λέσχης 

Μαγειρίων 

        

9362α΄(2009ΣΜ04600012) Μελέτη αποκατάστασης και 

επαναχρησιμοποίησης κτιρίου 

Καμπά του Γ.Π.Α. 

0,00 83.000,00   83.000,00 
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9362β’(2005ΣΜΟ4600008) Μελέτη ταχυμετρικής 

αποτύπωσης Πανεπιστημιακού 

Χώρου Γ.Π.Α. 

0,00 91.500,00   91.500,00 

9362γ΄(2009ΣΜ04600013) Μελέτη επανασχεδιασμού 

όψεων και βελτίωση της 

ενεργειακής συμπεριφοράς 

του κτιρίου Ρουσόπουλου 

64.252,75 29.291,21   93.543,96 

9362δ’(2005ΣΜΟ4600009) Μελέτη ρυθμιστικού σχεδίου 

(MASTERPLAN)Πανεπιστημιακού 

χώρου Γ.Π.Α. 

        

9362ε’(2009ΣΜ04600014) Μελέτη προσθήκης ορόφου 

κτιρίου Δενδροκομίου Γ.Π.Α. 

        

9398 Επιστροφές Επιχ/σεων από 

Επενδυτικές Χρημ/σεις που 

δεν Απορροφήθηκαν 

        

9411α’(2003ΣΕ44530176) Βασικός Μισθός  

        

ΣΥΝΟΛΟ   

830.791,86 360.432,11 2.062,86 1.189.161,11 

 



 19 

 
Ο κ. Παπαδάκης απέστειλε μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στις 21.10.2013 τον 
παρακάτω κατάλογο των Έργων ΠΔΕ 2013: 

 
ΚΑΤΑΛΟΓΟΣ ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΩΝ ΕΡΓΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ -  ΠΔΕ 2013  

 

ΑΜΕΣΑ ΥΛΟΠΟΙΗΣΙΜΑ ΕΡΓΑ ΜΕΧΡΙ ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ: 152.351,24 ΕΥΡΩ (πριν την 

τροποποίηση του προϋπολογισμού) 

 

 Πρόχειροι Μειοδοτικοί Διαγωνισμοί 

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 

Αντικατάσταση ηλεκτρολογικών πινάκων κτιρίων : 

φωτισμού κτιρίου Ρουσσόπουλου, φωτισμού, κίνησης 

και Η/Ζ κτιρίου Χασιώτη και πίνακας διανομής 

Κεντρικού κτιρίου  

50.000,00 
Έχει σταλεί στο 

Τεχνικό Συμβούλιο 

2 

Εργασίες υγρομόνωσης της οροφής του κτιρίου των 

Πρασίνων αμφιθεάτρων, των αρμών του Κεντρικού 

κτιρίου και κτιρίου Ρουσσόπουλου και θερμομόνωσης 

κτιρίου Παπαδάκη του ΓΠΑ 

70.000,00 Διακήρυξη 

3 
Νέα ηλεκτρολογική εγκατάσταση του χώρου του 

εστιατορίου του ΓΠΑ 

                

43.000,00 

Θα σταλεί στο Τεχνικό 

Συμβούλιο μετά την 

έγκριση τροποποίησης 

του προϋπολογισμού 

4 
Εργασίες διάνοιξης υδρογεώτρησης για τις αρδευτικές 

ανάγκες του ΓΠΑ 
30.000,00 

Θα σταλεί στο Τεχνικό 

Συμβούλιο μετά την 

έγκριση τροποποίησης 

του προϋπολογισμού 

 ΣΥΝΟΛΟ 193.000,00  

 

 

Απευθείας αναθέσεις 

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Ποσό προσφοράς 

αναδόχου (με ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 

Νέα αντλιοστάσια των δικτύων 

αποχέτευσης των κτιρίων Χασιώτη και 

Παλαιάς Φοιτητικής Λέσχης και νέα 

παροχή ύδρευσης του κτιρίου της 

Παλαιάς Φοιτητικής Λέσχης του ΓΠΑ 

                

20.000,00 
12.980,00 Σύμβαση 

2 
Ανακατασκευή του κτιρίου του 

αμελκτηρίου του ΓΠΑ 
       24.600,00 15.891,60 Σύμβαση 

3 

Αντικατάσταση καπναγωγών και 

καπνοδόχων ΦΑ των κτιρίων παλαιάς 

Φοιτητικής Λέσχης και Πρασίνων 

Αμφιθεάτρων του ΓΠΑ 

         9.800,00 6.076,20 Σύμβαση 

4 
Ανακαίνιση εγκατάστασης κλιβάνου 

αποτέφρωσης του ΓΠΑ 
       15.000,00 10.800,00 

Έχει σταλεί στο 

Τεχνικό Συμβούλιο 

 ΣΥΝΟΛΟ 69.400,00   
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ΚΑΤΑΛΟΓΟΣ ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΩΝ ΕΡΓΩΝ ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΩΝ -  ΠΔΕ 2013  

 

ΑΜΕΣΑ ΥΛΟΠΟΙΗΣΙΜΑ ΕΡΓΑ ΜΕΧΡΙ ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ: 66.340,31 ΕΥΡΩ (πριν την 

τροποποίηση του προϋπολογισμού) 

 

Απευθείας αναθέσεις 

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Ποσό προσφοράς 

αναδόχου (με ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 

Συντήρηση πυροσβεστικών – 

πυρανιχνευτικών συγκροτημάτων των 

κτιρίων του ΓΠΑ 

       24.600,00 23.862,00 Σύμβαση 

2 

Εργασίες καθαρισμού αεραγωγών του 

κλιματισμού του Γυμναστηρίου, των 

Πρασίνων Αμφιθεάτρων, του αμφ. 

Καλαϊσάκη και του νέου κτιρίου 

Μελισσοκομίας του ΓΠΑ 

       11.700,00 5.200,00 Σύμβαση 

3 
Εργασίες συντήρησης των εδράνων 

των αμφιθεάτρων του ΓΠΑ 
       10.500,00 7.872,00 Σύμβαση 

4 
Αποκατάσταση λειτουργίας 

ανελκυστήρα κτιρίου Χασιώτη ΓΠΑ 

                  

2.300,00 
1.998,75 

Έχει σταλεί στο 

Τεχνικό Συμβούλιο 

5 

Συντήρηση των τοπικών μηχανημάτων 

κλιματισμού (τύπου split) των κτιρίων 

Κριμπά, Ιασεμίδη και Παπαδάκη του 

ΓΠΑ 

3.330,00 1.950,00 
Έχει σταλεί στο 

Τεχνικό Συμβούλιο 

 ΣΥΝΟΛΟ 52.430,00   
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ΚΑΤΑΛΟΓΟΣ ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΩΝ ΕΡΓΩΝ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ -  ΠΔΕ 2013  

 

ΑΜΕΣΑ ΥΛΟΠΟΙΗΣΙΜΑ ΕΡΓΑ ΜΕΧΡΙ ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ: 70.032,22 ΕΥΡΩ (πριν την 

τροποποίηση του προϋπολογισμού) 

 

Πρόχειροι Μειοδοτικοί Διαγωνισμοί 

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 
Προμήθεια νέου αερόψυκτου ψύκτη του εργαστηρίου 

Εφαρμοσμένης Υδροβιολογίας του ΓΠΑ 

                

45.000,00 

Δεν είναι έτοιμες οι 

Προδιαγραφές  

 ΣΥΝΟΛΟ 45.000,00  

 

 

Απευθείας αναθέσεις  

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Ποσό προσφοράς 

αναδόχου (με ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 
Εξοπλισμός συνεδριακού αμφιθεάτρου 

και Βιβλιοθήκης 
       10.000,00 7.900,00 Σύμβαση 

2 
Προμήθεια τράπεζας θερισμού για τις 

ανάγκες του ΓΠΑ 
         4.500,00 4.500,00 Σύμβαση 

 ΣΥΝΟΛΟ 14.500,00 12.400,00  

 

 

 

 

 
ΚΑΤΑΛΟΓΟΣ ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΩΝ ΕΡΓΩΝ ΜΕΛΙΣΣΟΚΟΜΙΑΣ -  ΠΔΕ 2013  

 

ΑΜΕΣΑ ΥΛΟΠΟΙΗΣΙΜΑ ΕΡΓΑ ΜΕΧΡΙ ΤΟΥ ΠΟΣΟΥ: 23.643,90 ΕΥΡΩ (πριν την 

τροποποίηση του προϋπολογισμού) 

 

Απευθείας αναθέσεις  

 

 
ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ Προϋπολογισμός 

Υπηρεσίας (με 

ΦΠΑ) 

Ποσό προσφοράς 

αναδόχου (με ΦΠΑ) 

Πορεία έργου 

1 

Εργασίες συντήρησης στους χώρους 

του παλαιού κτιρίου Μελισσοκομίας 
     20.000,00 

 Δεν έχει προχωρήσει 

ακόμα γιατί 

χρειάζονται κάποιες 

προσθέσεις   

2 
Αποκατάσταση περσίδων νέου κτιρίου 

Μελισσοκομίας 
         4.200,00 2.816,70 Σύμβαση 

 ΣΥΝΟΛΟ 24.200,00   

 

 
 


	Θεματα Ημερησιας Διαταξησ

